
 
ASOCIACIJOS KAIŠIADORIŲ RAJONO VIETOS VEIKLOS GRUPĖS 

 VALDYBOS NARIŲ SUSIRINKIMO 

PROTOKOLAS 

2018-10-25 Nr. 6 

Kaišiadorys 

 

Posėdis vyko 2018m. spalio 25 d., 17.00 val., Kęstučio g. 22, Kaišiadorys. 

Susirinkimo pirmininkas – Eugenijus Cikanavičius 

Susirinkimo sekretorė – Viktorija Švedaitė 

Dalyvauja: Valdybos nariai: Linas Babenskas, Vytenis Tomkus, Eugenijus Cikanavičius, 

Audronė Neniškienė, Tomas Stelmokas, Marius Monkevičius, Aldona Šidlauskienė, Vaida 

Babeckienė, Evaldas Nauckūnas, Marijonas Kriaučiūnas, Ramunė Taparauskienė, Renata 

Janulevičienė, Algirdas Degutis, Liutauras Palaitis. (dalyvių sąrašas pridedamas). 

Posėdžio svečiai: Jūratė Juočienė, Janina Augustinavičienė, Viktorija Švedaitė, Nerijus 

Meškauskas. 

Viso susirinkime balso teisę turinčių dalyvių – 14 ( iš viso valdybos narių – 20), kvorumas 

yra. 

 

DARBOTVARKĖ:  

1. Dėl naujų narių priėmimo. 

2. Dėl projekto „Kaišiadorių rajono kaimo vietovių vietos plėtros 2015 – 2020 metų strategija“ 

darbuotojų darbo užmokesčio nustatymo dėl patirties ir dėl pasikeitimų nuo 2019 01 01.  
3. Kiti klausimai (Kvietimai Nr.2, Nr.3). 

 

SVARSTYTA: 1. Dėl naujų narių priėmimo 

Gautas Žiežmarių miesto bendruomenės prašymas dėl priėmimo. Svečiuose Žiežmarių 

miesto bendruomenės  prezidentas Nerijus Meškauskas. Atstovas pristatė bendruomenės veiklą bei 

kreipėsi į valdybos narius prašydamas narystės Kaišiadorių rajono VVG veikloje.  

Valdybos nariai balsuoja: „UŽ“ - 14; „PRIEŠ“ - 0; „NUSIŠALINO“- 0.  

Pritarta priėmimui. 

 

SVARSTYTA: 2. Dėl projekto „Kaišiadorių rajono kaimo vietovių vietos plėtros 2015 – 

2020 metų strategija“ darbuotojų darbo užmokesčio nustatymo dėl patirties ir dėl pasikeitimų nuo 

2019 01 01.  

Pranešėja projekto „Kaišiadorių rajono kaimo vietovių vietos plėtros 2015 – 2020 metų 

strategija“ vadovė pristatė naujienas nuo 2019 01 01 dėl projekto „Kaišiadorių rajono kaimo vietovių 

vietos plėtros 2015 – 2020 metų strategija“ darbuotojų darbo užmokesčio nustatymo dėl patirties ir 

dėl pasikeitimų nuo 2019 01 01. Janina Augustinavičienė pristatė įsigaliojantį Lietuvos Respublikos 

valstybės tarnybos įstatymo pakeitimą nuo 2019 01 01. Taip pat gautą projekto finansininkės Egidijos 

Ramaneckaitės prašymą, dėl jos darbo patirties įvertinimo nuo 2018 11 01.  

Pridedama (prašymas, bei siūlymų dėl DU nuo 2019 01 01 pristatymas).   

Valdybos nariai balsuoja: „UŽ“ - 14; „PRIEŠ“ - 0; „NUSIŠALINO“- 0  

Pritarta projekto finansininkės prašymą patenkinti nuo 2018 11 01 ir sąlyginai pritarti 

kitiems siūlymams  o gruodžio mėnesį pakartotinai svarstyti. 

SVARSTYTA: 3 Kiti klausimai (Kvietimai Nr.2, Nr.3). 
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Janina Augustinaičienė nariams priminė ir paskatino teikti vietos projektų paraiškas Kvietimui Nr.3 

iki 2018 11 05. Diskusija apie Kvietimo Nr.2 vertinimą, NMA vis dar vertina projektus ir nėra jokių 

tikslių atsakymų. Audronė Neniškienė, teigia, kad reikia NMA prašyti akreditacijos. Siūlymas bus 

perduotas. Aptartas „Žiežmara“ prašymas įstoti į VVG narius, tačiau šis prašymas nukeltas į kitą 

posėdį. Nutarta gruodžio 12 dieną rengti VVG valdybos posėdį.  

 

 

 

 

Susirinkimo pirmininkas    Eugenijus Cikanavičius 

 

 

Susirinkimo sekretorė    Viktorija Švedaitė 

 


